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Frågeställningar referensförbund. 
 
Fyra förbund respektive RF intervjuades, de förbund som intervjuades var Svenska 
Orienteringsförbundet, Svenska Simförbundet, Svenska Friidrottsförbundet respektive Korpen.  
Nedan finns frågor resp svar från de olika förbunden presenterade. Varje färg representerar ett 
förbund.  
 

- Vad är huvudskälen till att ni införde årsmöten vartannat år?  
Föreslås att införas på kommande stämma. Mindre admin o förberedelser, Långsiktighet i 
verksamhet och planering 
Mindre admin , Långsiktighet i verksamhet och planering 
Förslaget var en del i ett batteri av åtgärder i en framtidsutredning som förbundet gjorde. 
Huvudfrågan var att minska antalet distrikt från ca: 25 till 7 distrikt samt att även ändra röstetalet. 
Det var på vippen att förslaget som helhet gick igenom. Förslaget om att ändra antalet distrikt sköts 
fram ett år innan det röstades igenom. Rådet är att inte ha med sig för många punkter i en 
förändring, särskilt när det gäller antal distrikt och röstetal. 
Tid för att genomföra det som bestäms. Har ett möte varje år likt skidskyttekonferensen där det vart 
annat år även är förbundsmöte. Detta leder till bra deltagande vid förhandlingarna. 
 

- Hur länge har ni haft årsmöte vartannat år? 
Föreslås att införas nu på kommande stämma i vår 
Sedan mycket länge, 20 år? 
Det sedan 2009-2010 
2010 
 

- Hur lång tid tog processen/genomförandet? 
Motion/prop som skall föredras och beslutas på årsmöte, införas till nästa år 
Motion/prop som togs på ett årsmöte, infördes året efter 
ca: 2 år 
1 år 
 

- Hur väljs styrelsemedlemmar nu, på vilka tidsperioder?  
Ordförande 2 år, ledamöter 4 år 
Ordförande 2 år, ledamöter 4 år 
Ledamöter 4 år, Styrelseorf. På 2 år 
Ordförande 2 år, ledamöter 4 år. 
 

- Har det varit svårare för valberedningen att hitta kandidater? 
Nej 
Nej 
Ja kanske, valberedningen får få förslag-valberedningen får leta kandidater själva Man har några 
mycket stora föreningar som sköter sig själva med 6-7 anställda tränare och övrig personal 
Nej 
 

- Vad har medlemmarna i ert förbund tyckt om förändringen? Vad har upplevts som 
positivt/negativt? 

Positivt, inga diskussioner. Bättre fokus och uppslutning på stämma resp utvecklingsforum. Tydlig 
delegering stämma, styrelse, GS.  
Ingen kritik idag. Det var lite segt i början på grund av det stora omtaget med distrikt 
Inget negativt. Bara positivt 
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- Vilka juridiska aspekter behövde hanteras i samband med förändringen och tog ni hjälp 
externt eller via RF? 

Stadgeändringar, ingen extern juridiskt hjälp, god hjälp och stöd av RF 
Stadgeändringar, ingen extern juridiskt hjälp, viss hjälp/stöd av RF 
Fanns en del egen juridisk kompetens inom förbundet och i klubbarna 
Inget AB. Ingen juridisk expertis utifrån utan egna resurser i styrelsen. Hade tagit hjälp om inte 
kompetens funnits intern. 
 
 

- Budgetarbetet sker det i två-årsperioder och hur hanteras det om det sker stora 
förändringar under den något långa perioden? Beloppsgränser eller bara upp till styrelsen 
att parera?  

Budget & V-plan 2-åriga. Styrelsen hanterar beloppsgränser 
Budget & V-plan 2-åriga. Styrelsen hanterar beloppsgränser 
Budget görs för varje år och resultatet presenteras varje år både ekonomiskt och 
verksamhetsmässigt 
Förbundsmötet beslutar om en ekonomisk ram. Återrapporteras på nästa, Ingen redovisning vid 
mellanåret. Styrelsen godkänner årsredovisningen varje år. Styrelsen beslutar om det behövs extra 
möte utifrån förändringen i ekonomi. 
 

- Hur gör ni med den dokumentation och redovisning av verksamheten som tas fram 
årligen? Hur sprids den till medlemmarna de år ni inte har årsmöte? 

Hemsida 
Presenteras på hemsidan 
Hemsidan via inloggning varje år. 
 

- Finns det ett aktiebolag inom förbundet och hur styrs och redovisas i så fall den 
verksamheten? 

Ja, Bolagets styrelse tillsätts av förbundsstyrelsen, spegling av ledamöter. AB har stämma, mm varje 
år. Intern process 
Ja, Bolaget har lagenliga krav: stämma och deklaration, mm varje år. Hanteras internt 
Nej  
Ett vilande 
 

- Vill ni fortsätta med årsmöte vartannat år eller har ni funderat på att återgå till årliga 
årsmöten? 

Ja, inte aktuellt att återgå til årliga årsmöten.  
Årsmöte varannat år känns nu OK i hela organisationen. Mkt viktigt att då med ett idrotts - och 
utvecklingsmöte varannat år. Lite probelm under pandemin men mkt viktigt att hålla igång. 
Det har kommit för att stanna 
 

- Har ni behövt ha extra årsmöten, för att det fanns frågor som inte kunnat vänta? 
Nej, har inte behövts (så länge jag varit med...") 
Nej inga extra årsmöten har behövts 
Inget behov har funnits. 
 
 
Övrigt 
 
Mkt viktigt med förankring ute i rörelsen. Det totala förslaget höll på att falla delvis p.g.a. för dålig 
förankring 


